

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
A	<b>Membaiki Bumbung</b> Membekal dan memasang bumbung jenis genting konkrit saiz 375mm X 225mm dengan membentuk bumbung curam berkaitan dan lain-lain yang berkaitan sepertimana arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	M2	260		
B	Membuka dan menanggal kepingan siling sedia ada yang telah reput dan rosak termasuk membawa keluar bahan dan sisa ke luar dari tapak bina dan lain-lain yang berkaitan sepertimana arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa. (Anggaran 80m2)	ITEM	-	-	
C	Membekal dan memasang kepingan siling jenis gentian mineral asbestos dan <i>softboards</i> yang rosak dan lain-lain yang berkaitan sepertimana arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	M2	80		
D	Menyediakan permukaan dan mengecat dua (2) lapisan cat jenis emulsi pada permukaan-permukaan kayu dan lain-lain kerja yang berkaitan sepertimana arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	M2	80		
<b>Lapisan kalis lembap (waterproofing)</b>					
E	Pembersihan permukaan bumbung sedia ada menggunakan <i>water jet</i> bagi membuang segala debu, habuk, lumut, sampah dan takungan air pada permukaan lantai (roof top) bagi menyediakan permukaan untuk menerima lapisan kalis lembap dan lain-lain kerja yang berkaitan sepertimana arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	BORONG	-	-	
F	Bekal dan hampar 3mm tebal lapisan kalis lembap dari jenis cecair bitumen pada permukaan lantai (roof top) dan lain-lain kerja yang berkaitan sepertimana arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	M2	1,300		
G	Mengikis cat lama, distamper lama dari permukaan yang dilepa menggunakan <i>water jet</i> , termasuk membasuh dan membaiki semula permukaan retak dan lain-lain kerja yang berkaitan sepertimana arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	M2	2,000		
H	Menyediakan permukaan dan mengecat dua (2) lapisan cat jenis emulsi pada permukaan-permukaan konkrit dan lain-lain kerja yang berkaitan sepertimana arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	M2	2,000		
<b>Pemasangan paip salur air hujan</b>					
J	Bekal dan pasang 150mm diameter paip jenis UPVC termasuk sambungan <i>socket, elbow, end cap</i> dan pemasangan menggunakan skru dan pendakap ke dinding atau tiang dan lain-lain kerja yang berkaitan sepertimana arahan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	M	700		
K	Menggunakan perkhidmatan <i>Skylift/Crane</i> 20m tinggi bagi kerja menanggal, mencuci, mengecat, mengangkat dan memasang kepingan siling, mengangkat dan memasang bumbung serta lain kerja-kerja berkaitan. (Anggaran 20 hari)	BORONG	-	-	
<b>Kekemasan akhir</b>					
L	Kerja-kerja kemasan akhir di tapak bina termasuk membuang dan membersihkan sisa-sisa binaan sehingga memuaskan Pegawai Penguasa atau wakil Pegawai Penguasa.	BORONG	-	-	
<b>JUMLAH DIBAWA KE RINGKASAN SEBUT HARGA (RM) :</b>					